
Zápis z jednání 

Výboru finančního č.5/2023 

konaného dne 7.6.2023 

od 16:30 do 17:30 hod 

Místo konání: 

budova ÚMČ 

Přítomni: 

Členové: Mgr. Pavel Klán - předseda výboru, Robert Pořízek, Viktor Čahoj  

Host: Viktor Kobes – starosta (od 16:50hod) 

Ing. Lenka Pěničková - tajemník výboru 

Omluveni:  

Tomáš Víšek, Ing. Marek Sloup 

  

1. Žádost Aerobic Teamu Praha o dlouhodobou spolupráci – projekt Děti na startu 

 Na základě žádosti spolku Aerobic Team Praha o dlouhodobou spolupráci s MČ týkající 

se kompenzace za poskytnutí slevy 500Kč na zápisném pro projekt Děti na startu projednal 

finanční výbor tuto problematiku a po diskusi nedoporučuje ZMČ schválit dlouhodobou 

spolupráci na tomto projektu. Finanční výbor doporučuje nadále pokračovat v této 

spolupráci s Aerobic Teamem Praha, ale jen na krátkodobé bázi, tj. vždy za konkrétní 

pololetí. 

 

Finanční výbor dále konstatuje, že dle §89 odst.2 písm.b) zákona č.131/2000 Sb., zákon 

o hl.m.Praze je zastupitelstvu MČ vyhrazeno právo rozhodovat o poskytování dotací a darů nad 

částku 50tis.Kč, tzn., že rozhodování o poskytnutí dotace či daru do výše 50tis.Kč je 

v kompetenci Rady MČ, v případě naší MČ, kdy rada není zřízena, v kompetenci starosty. 

Vzhledem k tomu, že finanční výbor je poradním orgánem zastupitelstva MČ, nikoliv starosty, 

neměl by se poskytováním darů a dotací do výše 50tis.Kč finanční výbor zabývat. 

 

Pan Pořízek v souvislosti s touto žádostí apeluje na dodržování dotačních pravidel 

schválených ZMČ v r.2019 (usn.ZMČ č.1/2019, bod 1/2–4a ze dne 25.2.2019), a to zejména s 

ohledem na náležitosti stanovené usnesením ZMČ, které předkládaná žádost musí obsahovat a 

bez nichž nelze žádost posuzovat a rozhodovat na jejím základě o poskytnutí dotace z veřejných 

zdrojů MČ.  

 

2. Žádost Linky bezpečí o dotaci 

Finanční výbor dále projednal žádost Linky bezpečí z.s. o dotaci pro r.2023 ve výši 

5tis.Kč na provoz krizové linky pro děti a rodiče a konstatuje totéž, co je uvedeno v bodě 1) 

tohoto zápisu, tedy že tato záležitost je v kompetenci starosty. 

 

3. Žádost Tři, z.ú. - Hospic Dobrý pastýř v Čerčanech o dar 

Finanční výbor dále projednal žádost Tři, z.ú. - Hospic Dobrý pastýř v Čerčanech o 

dar ve výši 18tis.Kč na provoz a konstatuje totéž, co je uvedeno v bodě 1) tohoto zápisu, tedy 

že tato záležitost je v kompetenci starosty. 

 

 



4. Návrh rozpočtové úpravy č.8/2023 

 

V souvislosti s projednávanými body 2) a 3) vyvstala potřeba zapojit do rozpočtu – 

příslušného OdPa prostředky na dary a dotace v sociální oblasti. Předseda finančního výboru 

předložil k projednání návrh rozpočtové úpravy č. 8/2023 - viz příloha, tj. převod 50tis.Kč 

z dotace MHMP z odvodu z VHP z OdPa 3319 - kultura. 

Finanční výbor souhlasí s tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh 

rozpočtové úpravy č. 8/2023 schválit. 

 

5. Návrh rozpočtové úpravy č.9/2023 

 

Ing. Pěničková informovala členy výboru, že na základě výsledků výběrového řízení na 

opravu ochozu/terasy v MŠ, které budou známy během příštího týdne, bude třeba zapojit 

do rozpočtu další vlastní zdroje, protože zůstatek ve výši cca 690tis.Kč z již zapojených 

prostředků vč. ponechané dotace MHMP nebude na tyto stavební práce stačit (předpoklad 

1300tis.Kč bez DPH).  

Finanční výbor po diskusi souhlasí s tím, aby byla rozpočtová úprava provedena 

přímo na jednání ZMČ a doporučuje využít volné prostředky ve výši 1 mil. Kč z rezervy 

z vrácené daně z příjmů PO za r. 2021 původně určené na kauci při dražbě objektu SK 

Čechoslovan Chuchle – viz příloha. 

 

6.  Návrh rozpočtové úpravy č.10/2023 

 

Mgr. Klán předložil dále návrh na navýšení rozpočtu v oblasti vzdělávání (školení) 

zejména zastupitelů ve vedení MČ a zaměstnanců ÚMČ, a to v případě ZMČ o 20tis.Kč, 

v případě ÚMČ o 10tis.Kč. 
Finanční výbor souhlasí s tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh 

rozpočtové úpravy č. 10/2023 schválit – viz příloha. 

 

 

Mgr. Pavel Klán 

předseda finančního výboru ZMČ 
 

 

 


